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Hei og takk for muligheten til å gi innspill. 

 

Etter å ha gjennomgått forslaget til årsbudsjettet så har jeg ett hjertesukk. Tiltakene som 

foreslås består hovedsakelig av kostnadskutt. Og dette har vært ordlyden de siste 10 

årene. Kutt fungerer bare en viss tid, men man kan ikke komme ut av en krise kun med 

kostnadskutt. For å få en bedre kommuneøkonomi så må det satses på inntektsgivende tiltak 

også.  

 

På lang sikt bør kommunen blir bedre på: 1. Verdiskapende aktivitet (stimulere gründere og 

bedrifter til å satse), 2. Øke kommunal innkjøpskompetanse og 3. Bedre offentlig-privat 

samarbeid. 

 

Til det aktuelle innspillet: 

For dette budsjettet foreslår jeg at Fauske kommune starter med å endre oppfatningen av 

kommunen, internt og utenfor kommunegrensa. Fauske bør bruke det Bodø har lært i Bodø i 

Vinden-satsningen og gjøre noe lignende. Det vil i første omgang synliggjøre mulighetene og 

fortrinnene i kommunen, påvirke oppfatningen av kommunen og legge til rette for langsiktig 

satsning (punktene nevn tidligere). Kommunen trenger tilflyttere, etablerere og investorer. 

Dette må kommuniseres på en positiv måte.  

 

Måten det kan gjøres på er ved å sette av deler av Fauna KF sin bevilgning til innledende 

markedsføringsarbeid eller øke Fauna sin ramme med midler fra administrasjonen som 

(antakelig) kan effektiviseres (enda mer). 

 

Hilsen 

Marius Fagerli 
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